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⦁  Opening en mededelingen
Michael opent de vergadering om 19.00 vanwege een volle agenda. Voorafgaand aan de 
normale vergadering zullen twee gasten langskomen.
⦁  Gast 1: Marijke Rikze

Marijke is uitgenodigd om drie aandachtspunten naar voren te brengen:
⦁  Marijke maakt zich zorgen om de situatie rond kwekerij Plantwerk op Eeneind

  32, waarbij door enkele omwonenden meerdere handhavingsverzoeken zijn
ingediend die betrekking hebben op overtredingen van de
bestemmingsplannen die gelden voor de kavels van de kwekerij, maar waarbij 
deze situatie jarenlang door de gemeente is gedoogd. Andere buurtbewoners 
steunen de kwekerij juist en vinden deze een aanwinst voor Eeneind. De 
wijkraad ziet voor zichzelf hier niet direct een rol weggelegd aangezien het 
voornamelijk een burenruzie betreft, die gevoerd wordt via de gemeente met 
juridische ondersteuning aan beide kanten, de wijkraad wil hier geen partij in 
kiezen. Marijke zou toch graag zien dat de wijkraad de burgemeester vraagt
zich in te spannen om de vrede te handhaven en zijn rol als burgervader  te 
nemen, ook omdat het conflict mede is ontstaan door onduidelijke 
besluitvorming van de gemeente. Michael zal met Maarten Houben contact 
opnemen.  AP 27 

⦁  Marijke vraagt zich af hoe het met de beschikbaarheid van het wijkgebouw
  Enode is voor de verenigingen in de wijk, aangezien hier behoorlijke kosten aan

verbonden zijn. De gemeente heeft een accommodatienota opgesteld met het 
doel alle Nuenense verenigingen gelijk te bedelen; misschien is hierdoor 
subsidie mogelijk voor Eeneindse verenigingen. De accommodatienota wordt 
momenteel herzien. Besloten wordt even af te wachten wat in de herziene 
versie komt te staan.

⦁  Er is een nieuwe benadering “wijk1  gerichte aanpak”. Marijke heeft daarom
  contact opgenomen met de LEV groep (Leven En Verbinden), die in juni alle

verenigingen heeft uitgenodigd voor overleg. Op 24 september is het burendag 
en de LEV groep stelt geld beschikbaar om iets te organiseren, bijvoorbeeld via 
de stichting Actief Eeneind. Gerda Hekker heeft al voorstellen gemaakt voor
een invulling en een enquête voor verder onderzoek. Mogelijk komt hier LEV



⦁ Gast 2: Marloes Laurenssen over BOB-model
Marloes Laurenssen van de gemeente Nuenen is de tweede gast en komt uitleg 
geven over het nieuwe BOB-vergadermodel dat wordt gehanteerd vanaf dit jaar 
bij de gemeente. Contactpersoon Elma van Keulen is hierbij aanwezig.
Bij dit model wordt in een strak patroon achtereenvolgens een agenda voor de 
lange termijn opgesteld, waarna voor elk onderwerp eerst een Beeldvormende 
vergadering wordt georganiseerd met raadsleden, burgerleden, experts en de 
betreffende ambtenaar voor dit onderwerp. Doel is informatie te delen. 
Vervolgens vindt er een Oordeelsvormende vergadering plaats voor onderlinge 
discussie tussen de fracties en de wethouder. 
Tenslotte vindt er een of twee weken later een Besluitvormende 
raadsvergadering plaats, waarbij de besluiten door de goede voorbereiding 
voornamelijk hamerstukken zullen zijn, waarbij evenwel nog steeds ruimte is voor 
amendementen en moties.
Evaluatie van dit model zal plaatsvinden in november 2022. In dit duaal 
samenspel tussen de raad en het college is nog niet geheel duidelijk of de 
wijkraad adviserend zal zijn naar de raad of het college; voor beide opties valt wat 
te zeggen. In ieder geval is al vast een datum afgesproken voor een eerste overleg 
tussen de nieuwe raad en de wijkraad; op 5 oktober (woensdagavond) zal de raad 
bij de wijkraad Eeneind op bezoek komen om actuele onderwerpen te bespreken 
in het kader van Beeldvorming.

⦁ Notulen voorgaande vergadering
De wijkraad accordeert de notulen van de voorgaande vergadering d.d. 13-6-2022 
zonder wijzigingen. 

Van de openbare vergadering van 27 juni zijn geen notulen gemaakt. Dit was 
voornamelijk een kennismakingsvergadering in combinatie met een presentatie over 
het onderwerp “Regenwater afkoppeling” door Janine Rissenbeek van de gemeente. De 
opkomst was enigszins teleurstellend: zes wijkbewoners en Simon Rood van het ED. 
Desalniettemin was er regelmatig sprake van een levendige discussie bij de uitleg over 
de status van de momenteel lopende dossiers.

⦁ Updates lopende dossiers
Er heeft een herschikking plaatsgevonden van de dossiers tussen de leden, onder 
andere in verband met beschikbaarheid in de vakantieperiode.
⦁ Mobiliteitsvisie/bundelroutes (Remco)

⦁ Op 23 juni heeft een beeldvormende vergadering plaatsgevonden met Rick 
Godtschalk waarbij de actuele projecten aan de raad zijn gepresenteerd. Er is 
subsidie beschikbaar, maar alleen bij een zeer snelle realisatie, waarbij ook 
geen aanpassingen van de plannen meer mogelijk zijn; het is alles of niets. 

⦁ Remco zal contact met Rick opnemen over het meten van 
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  verkeersbewegingen op Eeneind.  AP 28 
⦁  Snelfietspad (Jos/Remco)

⦁  Op 18 juli hebben Jos en Remco een gesprek gehad met Arie Ras en Twan van
  Dijk, van de gemeente Nuenen, over het traject van het snelfietspad Helmond-

Eindhoven door Eeneind.
⦁  Bij de Collse Hoefdijk steekt het fietspad recht over en hier komen

  verkeerslichten. De aanleg hiervan start al in oktober (2022) in verband met
een reeds lang geleden afgesproken treinvrije periode. Het fietspad volgt
verder de Parallelweg, waarbij deze opnieuw in rood wordt geasfalteerd, en er 
ook een wandelstrook komt. De provincie wil dat vanaf de Spijkert de 
kasseienstrook in de bestrating van de Parallelweg wordt vervangen door iets 
dat veiliger is voor fietsers. De wijkraad zal nog formeel de vraag krijgen waar 
de voorkeur naar uitgaat. Bij de kruising met de straat Eeneind komen 
haaientanden (het verkeer op Eeneind heeft voorrang). Vervolgens gaat het 
fietspad verder achter de tuinen van Eeneind 34 en 32, waarbij Eeneind 34 een 
poort krijgt naar het fietspad, en Eeneind 32 niet. Dit is afgestemd tussen de 
projectgroep en de bewoners van Eeneind 34 en 32. Hiervoor is nog een 
bestemmingsplanwijziging nodig; de wijkraad zal een verzoek krijgen om advies 
uit te brengen. Het is goed dit advies vast voor te bereiden, misschien moeten 
we hier een enquête voor uitschrijven. Agenderen.  AP 29 

  ⦁  De tunnel onder het spoor bij de Collse Hoefdijk staat voor 2030 op de agenda.
⦁  Kavelaars (Steven)

⦁  Steven gaat dit dossier van Remco overnemen. Er zijn inmiddels een
  presentatie en drie klankbordbijeenkomsten geweest. Gaandeweg is duidelijk

geworden dat er nogal wat kritiek is op het oorspronkelijk gepresenteerde
concept en de projectleiding werkt nu aan een nieuw of aangepast concept.

⦁  De overweging staat nog om een mini-enquête te houden onder de
  wijkbewoners, om een beter beeld te krijgen van hoe de wijk hier tegenover

staat.
⦁  Gulbergen ontwikkeling (Michael)

⦁  De uitkomst van een enquête en klankbordgroepen met betrokkenen is dat
  het hele landgoed Gulbergen een ‘regionaal stadspark’ moet worden, waarbij

(vakantie-) woningen ongewenst zijn.
⦁  Enode strandbad (Jos)

⦁  Geen nieuws ten tijde van de vergadering. Net na de vergadering is een
  uitnodiging ontvangen van de gemeente om verder in gesprek te gaan in

augustus. Hierin staat ook dat de gemeente een informatiebrief gaat
verspreiden met regels en aanbevelingen voor een bezoek aan het strandbad.

⦁  Zonneweide (Remco)
⦁  De gemeente wil hier de komende vier jaar niets van weten. Zonnepanelen op

  daken heeft de eerste prioriteit. Voorlopig on hold.
⦁  Flexcampus (Michael)
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⦁  Michael heeft contact opgenomen met Arie Ras van de gemeente. De plannen
  voor de flexcampus zijn nog actueel. BAN bouw zal contact opnemen met de

wijkraad.
⦁  Arie geeft het advies aan de wijkraad een duidelijke visie te ontwikkelen ten

  aanzien van Eeneind; dit maakt toekomstige toetsing van plannen eenvoudiger.
Dit kan gefaciliteerd worden. Michael vraagt overeenkomstige visies op van
Gerwen en Nederwetten om een duidelijker beeld te krijgen van wat een

  dergelijk document behelst.  AP 30 
⦁  Distributiecentrum (Piet)

⦁  Van de nieuwe wethouder (Bertje van Stiphout) is opnieuw vernomen dat de
  distributiedozen op Eeneind West formeel niet zijn tegen te houden.

⦁  Verzoeken/aanvragen/nieuwe dossiers
⦁  Verzoek extra bankjes in de wijk

⦁  Van Joke en Wim van Zantvoort is het verzoek binnengekomen om de
  gemeente te vragen meer bankjes in de wijk te plaatsen, met name voor

ouderen die een rondje willen lopen en tussendoor af en toe moeten uitrusten.
De wijkraad kan dit idee wel steunen.

⦁  Steven zal dit met de gemeente opnemen en Joke en Wim informeren.  AP 31
  

⦁  Geen andere zaken

⦁  Wat verder ter tafel komt
⦁  Elma van Keulen wil graag de telefoonnummers van de individuele leden van de

  wijkraad. Steven zal deze aan haar doorgeven.  AP 32 

⦁  De kopij voor het augustusnummer van het Enode-blad moet uiterlijk
  donderdagavond 28 juli bij Gerda Hekker zijn. Dit wordt behoorlijk krap. Steven

maakt een voorstel en zal die uiterlijk donderdag rondsturen voor commentaar.
AP 33 

⦁  De volgende vergaderingen zijn op:

  ⦁  12 september

⦁  5 oktober, beeldvormende vergadering met raad

⦁  10 oktober
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⦁ 14 november

⦁ Sluiting
⦁ Michael sluit de vergadering om 21.50 uur. 
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